

Saint Francis University in Hong Kong proudly invites you to a groundbreaking event on December 13th at SFU Hong Kong S.K. Yee School of Health Sciences. This event will delve into the latest technological innovations transforming the healthcare landscape, showcasing cutting-edge advancements and their profound impact on the future of health and wellness.

香港聖法蘭西斯大學誠摯邀請您參加 12 月 13 日在 SFU Hong Kong SK 舉行的開創性活動。餘健康科學學院。本次活動將深入探討改變醫療保健格局的最新技術創新,展示尖端進步及其對健康和保健未來的深遠影響。

## "Revolutionizing Healthcare: Exploring Technological Innovations"

### "醫療保健革命:探索技術創新"

"Technological Innovations in Healthcare" is a must-attend conference for healthcare professionals, researchers, students, educators, and industry experts seeking to stay ahead of the curve. This event will bring together renowned experts to share insights on the latest advancements in healthcare technology, including:

「醫療保健技術創新」是醫療保健專業人員、研究人員、學生、教育工作者和尋求保持領先地位行業專家必參加的會議。該活動將匯集知名專家,分享對醫療保健技術最新進展的見解,包括:

- Artificial intelligence and machine learning in healthcare  
醫療保健中的人工智慧和機器學習
- Telemedicine and remote patient monitoring  
遠距醫療和遠端患者監測
- Personalized medicine and genomics  
個人化醫療和基因組學
- Healthcare data analytics and cybersecurity  
醫療保健數據分析和網路安全



Research Symposium

"Technological innovations in healthcare education"

S.K. Yee School of Health Sciences

Date | 13<sup>th</sup> December 2024 (FRI)

Time | 9:30am – 4:30pm (Registration 9:00am)

Location | Hall A103, Ground Floor, Saint Francis University,  
No. 2 Chui Ling Lane, Tseung Kwan O, Hong Kong



Research Symposium 2024  
Registration

**Keynote Speakers**

|  |   |  |
|--|---|--|
| Dr Vivian HUI<br>Hong Kong<br>Polytechnic University | Prof Gregor Štiglic<br>University of Maribor,<br>Slovenia | Prof Lili Zhang<br>Southern Medical University,<br>Guangzhou |
|--|---|--|

**Free Admission**

Enquiries  
Ms. Shirley Wai | swai@sfu.edu.hk

Sponsored by SFU ISG 230109  
CNE Points Pending

SFU 聖方濟各大學  
saint francis university

### Event Highlights:

#### 活動亮點:

- Keynote speeches from esteemed academic leaders from renowned universities  
來自知名大學的受人尊敬的學術領袖發表主題演講
- Panel discussions and interactive Q&A sessions  
小組討論和互動問答環節
- Networking opportunities with peers and experts  
與同行和專家建立聯繫的機會
- Exhibition showcasing cutting-edge healthcare technologies  
展示端醫療保健技術的展覽

### Event Details:

#### 活動詳情

- Date: December 13th  
日期:12 月 13 日
- Time: 9:30am-4:30pm  
時間:上午 9:30 至下午 4:30
- Venue: SFU Hong Kong SK Yee School of Health Science  
地點:SFU 香港士義健康科學學院
- Registration: (registration link or details)  
(註冊:註冊連結或詳細資訊)

\*\*Don't miss this opportunity to stay updated on the latest technological innovations in healthcare. Register now and be part of this exciting event!

\*\* 不要錯過這個了解醫療保健最新技術創新的機會! 立即註冊並成為這個激動人心的活動的一部分!